



Elektro-Umbau Willy's Jeep Station Wagon



Individualität

Der Willy's Jeep Station Wagon von 1951 ist eine Rarität – und zum reinen Elektro-Auto umgerüstet ist er ein echtes Einzelstück. Die originalen Schalter und Hebel wurden zur Steuerung der neuen Technik umfunktioniert. So wird der Choke-Hebel nun als stilechter Schalter für die Rekuperation genutzt.



Technische Daten

Motorleistung	51 kW	Ladedauer	ca. 4 h
Kapazität Batterien	31 kWh	Reichweite	ca. 150 km
Geschwindigkeit max.	115 km/h		



Vorteile der E-Umrüstung

Unser dezenter Umbau verteilt die 31 kWh Akkukapazität im Heck und im Motorraum zur optimalen Gewichtsverteilung – und der 51 kW Elektromotor mit 220 Nm Drehmoment sorgt für antrittsschnellen Fahrspaß. Interesse? Kontaktieren Sie uns für ein unverbindliches Angebot.



Electrical conversion **Willy's Jeep Station Wagon**



Individuality

The Willy's Jeep Station Wagon was built in 1951 is a rarity - and converted to a fully electric car, it is a unique item. The original switches and levers were converted to control the new technology. For example, the choke lever is now used as an authentic switch to turn the recuperation on or off.



Technical data

Motor power	51 kW	Charging time	approx. 4 h
Battery capacity	31 kWh	Range	approx. 150 km
Maximum speed	115 km/h		



Advantages of e-conversion

Our subtle electrical conversion distributes the 31 kWh battery capacity in the rear and in the engine compartment of the vehicle for best weight distribution. The 51 kW electric motor with a torque of 220 Nm ensures pace and driving fun. Interested? Feel free to contact us for a non-binding offer.